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JUDr. Cibere: 

Interpelácia je na vedenie mesta. Pýtam sa, či odchodom vedúceho oddelenia školstva odišla 

aj komisia školstva, kultúry a športu. Dodnes nezasadala, ani pred týmto rokovaním 

mestského zastupiteľstva táto komisia nevyvinula žiadnu činnosť. 
 

 

Ing.  Kolesár: 

Neskončila práca tejto komisie, bolo obdobie, kedy školáci majú prázdniny a kedy problémov 

v školstve je pomenej. Hneď, ako budú problémy, ktoré bude potrebné  riešiť, táto komisia 

bude zvolávaná. Samozrejme odchod vedúceho oddelenia nemá vplyv na prácu tejto komisie, 

keďže on nie je jej členom. 
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka práci komisie školstva a vzdelávania, aby nevznikol dojem, že tu nebola nejaká 

iniciatíva alebo  záujem pracovať. My sme s pánom prednostom rozprávali v mesiaci jún na 

túto tému, hovorili sme o predbežnom pláne stretnutí. Vtedy mi bolo odpovedané, že 

materiály sa pripravujú, resp. ak budú pripravené tak komisia bude zvolaná, takže bral som to 

ako záväzné odporúčanie. Bral som do úvahy aj to, že my sa s informatívnymi správami 

zoznamujeme predovšetkým na riadnych zasadnutiach mestského zastupiteľstva. 

Predpokladám, že zrejme v nejakom najbližšom období bude táto komisia zvolaná. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 


